
Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 24. januar 2022- kl. 17.00 -19.30 på teams 

Link til mødet: Klik her for at deltage i mødet 

Tilstede: Mette, Mette, Flemming, Uffe, Michael, Winnie, Christina 

Referent: Christina 

 

Dagsorden 
D = Drøftelse – O= Orientering – B= beslutning 

Punkt Emne Område Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

D/B Eventuelle bemærkninger samt punkter til eventuelt 

2.  Elevrådet O Almen:  

Covid-19 situationen har også ramt mødeaktiviteten i elevrådet. 

Elevrådet vil have fokus på Den Nationale Trivselsundersøgelse og dennes resultater i den kommende periode. 

Der udarbejdes et årshjul for elevrådets aktiviteter. 

 

Center: 

Center har ikke haft møder siden sidste SB møde.  

 

3.  Økonomi O Anette Brøndum fremlægger økonomien. 

 

Vi går ud af 2021 med et overskud på ca. 180.000 kr. på Lumby Skole.  

Anette gennemgår budgettet for de første syv måneder af 2022. 

 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_YWIwMmY5ZDQtMTgyMi00MTBlLWFjNjYtMTg4MjNjOTkwMTA4%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22fbb1c53f-4cf3-4ea6-98de-f6abc38cffa9%22%2c%22Oid%22%3a%22d516337e-7e60-4fbb-9c11-be250b9063f5%22%7d


4.  Opfølgning på Lumby 

aftalen og plan for 

renovering af skolen 

og DGI forløb. 

O Evt. deltagelse af DGI konsulent? 
Har der været kontakt til Carsten angående velfærdens fundament? 
 
Christina har grundet Covid-19 måtte udskyde mødet med Carsten til torsdag d. 27. januar. Carsten ser umiddelbart 
ikke noget i vejen for, at Lumbyaftalens midler bliver brugt i kælderen.  
 
DGI vil gerne komme ud. Der skal afholdes et formøde med DGI inden næste bestyrelsesmøde. Stine og Winnie 
holder dette møde.  
 
Vi besøger punktet igen til næste møde. 

5.  Fastelavn D/B Personalet kommer med oplæg 
 
Fastelavn aflyses i år. Der laves i stedet en coronaversion af fastelavnsfesten for eleverne i skoletiden.  
(4. klasserne laver evt. én dags skolebod senere på året.) 

5. Skolens hjemmeside D Punktet blev rykket fra sidste møde. Hjemmesidens layout og præsentation drøftes 
 
Grundet Covid-19 er der ikke noget nyt omkring dette. Christina får fotograf ud i løbet af foråret. Der er taget 
beslutning om, at vi tager dette punkt op igen efter sommer.  

6. Genbesøg af princip 
for dannelse af 7. 
klasse 

D/B Principper gennemgås efter til rettelser 
 
Michael gennemgår ændringer for princippet og bestyrelsen godkender. 
 

7. Valg til bestyrelsen til 

sommer 

D Skal vi igangsætte en oplysningskampagne 
 
Der laves en lille gruppe, som mødes og drøfter, hvordan en kampagne kunne se ud, så dette præsenteres på næste 
møde.  

8. Princip for skolehjem 

og kommunikation 

D Drøftelse og gennemgang af principperne 
 
Michael og Christina kommer med forslag til ændringer til det nuværende princip, samt et udspil til et princip for 
kommunikation, som drøftes på næste møde.  

9. Beredskabsplan til 

forebyggelse og 

håndtering af 

overgreb mod børn 

og unge 

O Der er kommet en ny plan, som kort præsenteres. 
 
Michael præsenterer den gældende beredskabsplan. 

10. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

O Henvendelse fra Lumby borger: 
 

“Jeg har en forespørgsel,  som jeg tænker skolen også kunne være interesseret i at beholde.  Det drejer sig om 

kirkestien,  der desværre ikke bliver vedligeholdt af kommunen i øjeblikket.   

Skolebørn fra Lumby-Taarup bruger stien, skolen bruger den til motionsløb mm.  

Kunne det være en mulighed for skolebestyrelsen/skolens ledelse også at gøre opmærksom på at dette er noget 

skolen også har en interesse i at den bliver vedligeholdt?  

Ved at flere retter henvendelse viser vi at stien er en vigtig del af lokalsamfundet herude. “ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Christina undersøger elevtal fra området og undersøger skolens brug af stien. 
Christina og Michael laver et udspil til en skriftlig formidling til kommunen omkring skolens brug af stien. Dette sendes 
til Winnie, som sender afsted på vegne af bestyrelsen.   

11. Personale O Almen: 
Mikkel stopper i Janes vikariat. 
Jane øger sin tid løbende.  
Ny studerende Kirstine – 7 uger.  
 
Center: 
Melanie er lige startet. 
Camilla er barselsvikar. 
 

12. Punkter til næste 

møde 

 - Opfølgning på Lumby aftalen og plan for renovering af skolen og DGI forløb. 
- Valg til bestyrelsen til sommer 
- Princip for skolehjem og kommunikation 

 
Fastelavn før sommerferien 
Hjemmesiden efter sommerferien 

13. Eventuelt    

    

    

    

    

    

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

REFERAT  
PUNKT BESKRIVELSE BESLUTNINGER 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 

 


